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Op 2 oktober jl. heeft de VNG de gemeenten geïnformeerd via een ledenbrief over de mogelijkheid om 
voor de periode 2021-2023 bij het Ministerie van VWS financiële middelen aan te vragen voor de 
uitvoering van lokale activiteiten om uitwerking te geven aan het Nationaal Preventieakkoord inzake het 
bevorderen van gezonde voeding en bewegen, verminderen alcoholgebruik en stoppen met roken. 
Voorwaarde daarvoor is dat begin 2021 met diverse partijen een lokaal Preventieakkoord wordt 
afgesloten. De gemeente kan eveneens subsidie verkrijgen en ondersteuning bij de VNG voor het tot 
stand komen van een dergelijk lokaal akkoord. 
 
Onze fractie heeft over dit thema al eerder vragen gesteld mede vanwege de grote gezondheids-
verschillen die er zijn tussen verschillende bevolkingsgroepen en het feit dat mensen met een laag 
inkomen gemiddeld ruim 7 jaar korter leven en 15 jaar minder in gezondheid.  
 
Onze fractie vindt het van belang dat Vught van beide subsidiemogelijkheden gebruik gaat maken en 
daarbij een prioriteit stelt bij het bevorderen van gezond gedrag in het bijzonder bij bovengenoemde 
doelgroep van mensen met een laag inkomen. Uit onderzoek blijkt dat het effect bereiken bij deze 
doelgroep met voorlichting alleen niet voldoende is maar dat er een integrale (d.w.z. gezondheids-
domein overstijgende) en innovatieve benadering moet plaatsvinden om gezond gedrag bij deze 
doelgroep duurzaam effect te laten bereiken. 
  
In dat verband heeft onze fractie de volgende vragen: 
1. Is het College bekend met de regeling die het Ministerie van VWS voor het aanvragen van subsidie in 
2021-2023 voor het uitvoeren van een lokaal Preventieakkoord op het gebied van het terugdringen van 
gezondheidsverschillen zoals ook aangekaart in onze schriftelijke vragen van 23 oktober 2018? 
 
2. Is het College van plan om hieraan deel te gaan nemen door het sluiten van een lokaal akkoord met 
diverse partijen zoals in de regeling staat beschreven en is zij bereid dit op een zodanige termijn 
te doen dat een akkoord in het eerste kwartaal van 2021 kan worden gesloten? Zo nee, waarom niet? 
 
3. Gaat het College daarbij een beroep doen op de ondersteuningsmiddelen die de VNG in geld en 
voorbeelden beschikbaar stelt om tot een dergelijk akkoord te komen en op welke wijze wil zij dit gaan 
aanpakken en verbinden met de middelen die reeds via GGD, armoedebeleid, sportbeleid etc. worden 
besteed? Zo nee, op welke manier en met welke middelen gaat het College hier dan mee aan de slag? 
 
4. Is het College bereid om in dit lokaal akkoord de hoogste prioriteit te geven aan de inwoners en 
wijken in Vught, Cromvoirt en Helvoirt met een gemiddeld laag inkomen? Is zij bereid om samen met 
lokale partners uit diverse sectoren een breed lokaal preventieakkoord te maken voor de periode 2021-
2023 waarin op een integrale wijze deze doelgroep benaderd en ondersteund gaat worden? 
 
5. Hoe is de stand van zaken met de pilot die in 2019 bij de Blizo-werkplaats van de WSD in Vught is 
gestart en hoe gaat het College de resultaten ervan betrekken in de uitvoering en mogelijke uitrol van 
deze pilot naar alle werknemers in de Sociale Werkvoorziening? 
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